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Uitkomsten per prioriteit

Hierna volgt per gepresenteerde prioriteit een korte
samenvatting van de opbrengsten van de avond.
Afgesloten wordt met een overzicht van het aantal
voorkeursstemmen die aan de prioriteiten zijn gegeven. 



Ondermijning / georganiseerde criminaliteit
Op de vraag of ondermijning prioriteit moet hebben, was een grote meerderheid van de aanwezigen het eens. Ondermijning wordt als
een belangrijk onderwerp gezien, omdat het op meerdere vlakken een bedreiging vormt voor de lokale samenleving. Denk hierbij aan
de gevaren en overlast van drugsproductie en -criminaliteit, een oneerlijk ondernemersklimaat door de aanwezigheid van malafide
ondernemers, mensenhandel en de aantasting van onze lokale democratie en rechtsorde. 

Belangrijke thema’s die in relatie tot ondermijning naar voren kwamen zijn aandacht voor de jeugd(criminaliteit), drugs, witwassen en
het meer toepassen van het bestuurlijk instrumentarium zoals de Wet BIBOB. Naast opsporen en handhaven werd ook het vergroten
van de maatschappelijke weerbaarheid, bijvoorbeeld door het geven van voorlichting en preventief in contact treden met bedrijven en
inwoners, genoemd als belangrijk thema voor de lokale aanpak.

Ook is er op de avond gesproken over de kansen en noodzaak om als organisatie een volgende stap te zetten in de aanpak van
ondermijning. We moeten als organisatie in staat blijven om voldoende signalen in beeld te brengen en op te pakken, om zo samen
met onze veiligheidspartners de reële dreiging(en) van ondermijning te voorkomen en het hoofd te kunnen bieden. De aanwezigen
deden hierbij de oproep om bij de definitieve vaststelling van het nieuwe IVP met een gericht investeringsvoorstel te komen voor het
thema ondermijning. Als randvoorwaarde is aangegeven dat het essentieel is dat inzicht gegeven wordt in dat meer investering in dit
onderwerp ook loont en dat onze belangrijke samenwerkingspartners op dit thema meegroeien in de aanpak. 

"Door het niet oppakken van meldingen en signalen ontstaat een reële dreiging en grotere kans op ondermijning
in onze gemeente"



Zorg en Veiligheid
Op de vraag of zorg en veiligheid prioriteit moet hebben wordt aangegeven dat dit zeker het geval is. Het gezin heeft een belangrijke
functie en rol binnen veiligheid.

Het zwaartepunt moet komen te liggen op het voorkomen / verminderen van overlast omdat dit effect heeft op de veiligheid en het
veiligheidsgevoel. Daarbij is aangegeven dat preventie belangrijk is, waarbij focus moet komen op het inspelen op trends. Het
voorkomen kost uiteindelijk minder capaciteit en biedt een betere toekomst voor de jeugd. Voor drank- en drugsgebruik wordt
aangegeven dat de doelgroep met gebruikende mensen graag in hun eigen stad willen revalideren en meedoen en dat daar binnen
kaders ruimte voor moet zijn. Hoe vroeger er gesignaleerd wordt, hoe groter de kans is dat er nog te corrigeren valt.

Op de vraag of gekozen moet worden voor preventie of handhaving zijn beide kanten belicht. Vanuit preventief oogpunt is aangegeven
dat het belangrijk is ouders te betrekken en inzicht te krijgen in personen met problemen zoals verward gedrag. Jongeren plegen
steeds zwaardere criminaliteit op lagere leeftijd. Daarnaast zijn er diverse concrete oplossingen / maatregelen genoemd zoals het
creëren van vindplekken, JOP’s te maken, digitale ontmoetingsplekken te faciliteren, jongerenhuiskamer, plekken om te wonen, PGA
uitbouwen en daar informatie delen. Handhaving moet ook ingezet worden, daar waar het zinvol is en dus een meerwaarde heeft.

Een raadslid stelde de volgende vraag aan de aanwezige samenwerkingspartners: Wat missen jullie bij de gemeente? Reactie: De
samenwerking verloopt goed, de gemeente kan meer personele capaciteit gebruiken. 

“Elke dag is er wel een casus van een persoon met verward gedrag in Woerden, dat is vaker dan er een
woninginbraak gebeurt"



Cybercrime en digitale veiligheid
Op de vraag of cybercrime prioriteit moet hebben, is aangegeven dat dit inderdaad het geval is. Een belangrijke rol voor de gemeente
wordt gezien in het vergroten van de lokale bewustwording op dit thema. Dit niet alleen in de vorm van communicatiecampagnes,
maar juist ook door relevante partijen en partners aan elkaar te verbinden en zo te positioneren dat er structureel aandacht is voor
cybercrime en digitale veiligheid in de maatschappij.  Ook training en de voorbereiding van de gemeentelijke organisatie op
grootschalige cyberincidenten en -crises wordt als een belangrijk aandachtspunt gezien binnen dit onderwerp. Als gemeente kunnen
we namelijk ook slachtoffer worden. 

Kijkend naar de verschillende doelgroepen in relatie tot dit thema worden laaggeletterden, ouderen en jeugd (via scholen) als
belangrijke kwetsbare doelgroepen genoemd. Maar ook ouders en ondernemers vormen een belangrijke groep. Uiteindelijk krijgt
iedere doelgroep er op zijn eigen kwetsbare manier mee te maken. Dit onderwerp verdient dus aandacht in de volle breedte. 

Voor wat betreft de aanpak is de voorkeur uitgesproken voor bredere campagnes die in verbinding met de lokale situatie staan.
Bijvoorbeeld door acties en campagnes het liefst met de lokale doelgroep(en) op te pakken en in beeld brengen. Concreet voor
jongeren en ouderen werd voorgesteld om gerichte avonden en trainingen te organiseren om daarmee dicht bij de doelgroep te staan
en deze goed te bereiken.

"Zorg dat campagnes concreet zijn met voorbeelden van alledag, dit zorgt voor herkenbaarheid"



Wijkaanpak Schilderskwartier
De wijkaanpak Schilderskwartier zou volgens de aanwezigen zeker prioriteit moeten hebben omdat er veel overlast is. Belangrijk is
het om jongeren een plek te bieden en vooral in te zetten op preventie. Als tegengeluid wordt aangegeven dat het goed is te
signaleren vanuit de politie bijvoorbeeld in het kader van jongerenoverlast, maar de aanpak vooral vanuit de welzijnswerk te laten
plaatsvinden en onder andere binnenactiviteiten van en voor jongeren vorm te geven. Daarnaast is het belangrijk om geen extra
politiecapaciteit in te zetten zolang er op andere aspecten zoals buitenruimte school en woningen vernieuwen te weinig gebeurt.

Het verschil kan gemaakt worden op het geven van aandacht aan de jeugd, het geven van een plek waar zij mogen zijn, het organiseren
van sportieve activiteiten, het creëren van een Cruyff court als uitkomst van jongeren die zich georganiseerd hebben en het
organiseren van een “meet en greet” met de politie. Tot slot is aangegeven dat doorpakken en vasthoudendheid van belang is in goede
samenwerking met de partijen en balans tussen preventie en handhaving moet zijn.

Om een succesvolle wijkaanpak uit te voeren hebben we een samenwerkende keten nodig die op detailniveau informatie kan delen,
een goede huiswerkplek en mogelijk een verlengde schooldag waarbij kinderen op school hun huiswerk in een rustige omgeving
kunnen maken. Daarbij is het van belang om Cazas wonen te betrekken, onderhoud / vernieuwing van woningen zou de uitstraling
bevorderen. Het in gesprek gaan met de bewoners zelf in samenwerking met de hulpverleners, waarbij positieve rolmodellen (jong en
oud) behulpzaam kunnen zijn. Het kennis maken met de gemeenteraad lokaal in de wijk kan ondersteunend zijn. Zodra de wijkaanpak
werkt in Schilderskwartier kan de aanpak ook ingezet worden in andere wijken.

"Met een goede integrale wijkaanpak kunnen mooie resultaten bereikt worden. Zodra dat het geval is, kan
dezelfde aanpak in een ander gebied weer ingezet worden. Zo zetten we het daar in waar het nodig is"



Thema

Overzicht stemmen per prioriteit 

Aan het einde van de informatieavond zijn deelnemers gevraagd welke van
gepresenteerde prioriteiten in hun ogen het belangrijkste is voor de
komende jaren. Elke deelnemer kon drie stemmen uitbrengen (belangrijkst,
belangrijk en gemiddeld belangrijk) en deze over de verschillende
prioriteiten verdelen.  Dit heeft geresulteerd het stemmenoverzicht hier
rechts. 

De hoogste prioriteit is het vaakst gegeven aan Ondermijning, op de voet
gevolgd door Zorg en Veiligheid. Kijkend naar prioriteit 1 en 2 samen, dan
scoort Zorg en Veiligheid het hoogst, daarna volgt Ondermijning. 
Cybercrime en de Wijkaanpak worden nagenoeg gelijk beoordeeld als het
gaat om de prioriteit dit het zou moeten krijgen. 

Er zijn, buiten de voorgestelde vier prioriteiten, geen andere thema’s
genoemd in de sessie die prioriteit zouden moeten krijgen in het IVP.

Ondermijning

Zorg en veiligheid

Cybercrime en
digitale veiligheid

Prioriteit:
1 = belangrijkst
2= belangrijk
3= gemiddeld belangrijk

8x belangrijkst
3x belangrijk
4x gemiddeld belangrijk

7x belangrijkst
5x belangrijk
3x gemiddeld belangrijk

Wijkaanpak
Schilderskwartier

2x belangrijkst
5x belangrijk
5x gemiddeld belangrijk

1x belangrijkst
4x belangrijk
6x gemiddeld belangrijk
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Inzichten van de avond worden meegenomen in de verdere
uitwerking van het IVP
Er is ruimte om vragen te stellen / opmerkingen kenbaar te
maken over deze samenvatting bij Margret van Wijk op
wijk.m@woerden.nl
Vaststelling van het IVP volgt uiterlijk in juni 2023
Mogelijk aangevuld met een financieel voorstel om doelen
met name t.a.v. ondermijning te kunnen gaan behalen  


